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REFERAT 

 

UNGDOMSSKOLE-
BESTYRELSEN 

 

 
Mødedag og dato: Onsdag den 15. september 2021 

Afbud fra: Mikael, John, Momme 

Mødedeltagere: Jes, Jannie, Lena, Peer, Palle, Ulla 

 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Godkendt 
 
 
2. Siden sidst i Ungdomsskolen. 

Der er Ungdomsskolekonference på Pejsegården lørdag d. 25. feb./søndag d. 26. 
feb. 2022. Vi har 10 pladser, men der er jo også nyvalgt bestyrelse til dén tid.  
 
Bestyrelsen er inviteret til dialogmøde med Børne- og Skoleudvalget onsdag d. 3. 
november kl. 19 – 21.30 for at drøfte udviklingen i diagnoser hos børn og unge og 
betydningen af dette for fællesskaber i dagtilbud, skoler og fritidstilbud. Tilmelding til 
Palle senest den 14 oktober, hvis du gerne vil med. 
 
Årets program er omdelt og tilmeldinger og hold startet. P. t. ca. 1700 tilmeldte, 
hvilket er tilfredsstillende. 
 
Der kommer forventelig en ny skolechef d. 1. dec. 2021 
 
 
 
3. Økonomistatus. 

Der er gået ca. 71% af året og der tilsammen forbrugt 60%, så det ser OK ud. 
Overførte midler fra sidste år blev på næsten 1,6 mill. Da vi fik en masse puljepenge i 
december, som vi ikke vidste vi skulle have. Noget af dén sum er reserveret til den 
kommende besparelse pt. på 1 mio. kr. 
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4. Budget 2022 - 25. 

OPLYSNINGER: 
Forslaget til det kommunale budget for de næste fire år har følgende, der vedrører 
vores område: 
En besparelse på 1 mil. kr. på klubområdet. 
Udvidelse af pulje til ungeindsats i sommermånederne: et forsøg med ½ mil. i 2022 
og ½ mil. i 2023. 
Mere fleksibel rengøring i skoler og institutioner.   
En udvidelse på 30 mil. til sårbare og handicappede børn og unge. 
 
Andet: 
Kommunen skal indbetale 75 mil. til feriefonden for de sidste indefrosne feriemidler. 
Alle anlægsopgaver er p. gr. af stigende priser på byggematerialer udskudt og skal 
revurderes i andet halvår 2022. Det gælder derfor også den nye ungdomsklub i 
Hadsten og flytning af klublokaler i Thorsø ligesom nedrivning af klatrehallen i 
Hammel er udsat til tidligst 2025. 
 
 
Palle og Lena skriver høringssvar omkring: 
At vi ser positivt på ekstra penge til ungeindsats 
At vi håber man tænker fritidsområdet ind i indsatsen for de sårbare og 
handicappede børn og unge. 
At vi ikke ser problemer med udskydelse af ny ungdomsklub i Hadsten og 
fritidsklubflytning i Thorsø, da vi altid helst har villet blive hvor vi er og hvor vi har 
mange flere m2 end vi vil få de nye steder. 
At vi forventer at fritidscentre og ungdomsskolelokaler får gavn af penge til mere 
rengøring. 
 
 
5. Ny klubbygning i Hadsten. 

Man var langt med detail-planlægning, men nu er byggeriet udskudt jf. punkt 4. 
Formanden for Sløjfen har på den baggrund trukket sig. 
 
 
6. Eventuelt. 

Klubordningen i Hadsten på skolerne skal evalueres nu. Lena har mindet 
skoledirektøren om det, men ikke hørt fra ham. 
Der skal vælges bestyrelse i efteråret. Palle laver en plan for valgmøder i klubberne. 
Næste bestyrelsesmøde er d. 28.10 og sidste møde i dette år er 06.12. Palle laver et 
udkast til næste års årshjul, som den nye bestyrelse så kan kigge på til deres 
konstituerende møde i 2022. 


